

Cosima Soulez Lariviere was born in 1996 in Paris. She has both a French and Dutch nationality.

She has performed publicly in Switzerland, Germany, Great Britain, the Netherlands, Belgium, France, Italy, Austria and Japan. As part of the leaver's program of the Yehudi Menuhin School, she performed at the Wigmore Hall in London (July 2015).

In 2010 Cosima was finalist in the International Spohr Competition in Weimar. In 2015 she obtained the 3rd prize (no first prize was awarded) and the Bach prize at the Postacchini Competition in Fermo. In the same year she won the first prize at the Brahms Competition in Pörtlach.

She has participated in master-classes with Zakhar Bron, Dora Schwarzberg, Lewis Kaplan, Zvi Zeitlin and Dmitri Berlinsky.

Cosima started to play the violin when she was three years old in Paris where she was taught by Igor Volochine. When she was eight, she was admitted to the Yehudi Menuhin School in Cobham where she became a pupil of Nathasha Boyarsky.

She is currently studying at the Musik Hochschule in Hanover with Prof. Krzysztof Wegrzyn.

Cosima Soulez Lariviere wurde 1996 in Paris geboren. Sie hat eine Französisch und Niederländisch Nationalität.

Sie hat Konzerte in der Schweiz, Deutschland, Großbritannien, den Niederlanden, Belgien, Frankreich, Österreich, Italien und Japan aufgetreten.

Im Jahr 2010 war Cosima Finalist des Internationalen Spohr-Wettbewerb in Weimar. Im Jahr 2015 erhielt sie den 3. Preis (kein erster Preis vergeben wurde) und der Bach Preis beim Wettbewerb Postacchini in Fermo. Im selben Jahr gewann sie den ersten Preis beim Brahms Wettbewerb in Pörtlach.

Sie hat an Meisterkurse bei Zakhar Bron, Dora Schwarzberg, Lewis Kaplan, Zvi Zeitlin und Dmitri Berlinsky teilgenommen.

Cosima erhielt ihre ersten Unterricht als sie drei Jahre Alt war. Mit acht Jahren begann Cosima ihr Studium an der "Yehudi Menuhin Schule" bei Prof. Natasha Boyarsky.

Derzeit studiert sie an der Musikhochschule in Hannover bei Prof. Krzysztof Wegrzyn.